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Som	  så	  mycket	  annat	  så	  har	  pandemin	  drabbat	  även	  vår	  verksamhet	  i	  stor	  
utsträckning.	  	  

DM-‐par	  finalen	  och	  Årsstämman	  fick	  ställas	  in/flyttas	  fram.	  	  

Den	  planerade	  Jubileumsfesten,	  mad	  anledning	  av	  att	  Dalabridgen	  fyllde	  75	  år,	  
fick	  ställas	  in.	  	  

Dalahelgen	  genomfördes	  på	  hösten	  2019	  med	  stor	  succé,	  överfullt	  och	  mycket	  
lyckat.	  	  

Dalahelgen	  2020	  fick	  tyvärr	  ställas	  in	  helt	  och	  likaså	  den	  planerade	  
Jubileumstävlingen	  med	  Guldstatus.	  	  Båda	  dessa	  evenemang	  tillhör	  spelåret	  
2020-‐2021.	  	  

Efter	  att	  svensk	  bridge	  ändrat	  sitt	  verksamhetsår	  till	  1/9	  –	  31/8	  så	  tog	  styrelsen	  
beslut	  om	  att	  följa	  och	  byta	  till	  samma	  verksamhetsår.	  För	  detta	  beslut	  krävs	  ett	  
beslut	  av	  Årsstämman	  men	  eftersom	  det	  inte	  blev	  någon	  Årsstämma	  tog	  
styrelsen	  ett	  enhälligt	  beslut	  om	  att	  ändra	  utan	  beslut	  från	  Årsstämmans	  
delegater.	  	  

Inriktningen	  efter	  att	  pandemin	  stängde	  all	  verksamhet	  blev	  att	  försöka	  hjälpa	  
klubbarna	  så	  att	  dessa	  kan	  överleva	  under	  rådande	  pandemi.	  	  

Vi	  startade	  Dalaserien	  på	  BBO	  för	  4-‐manna	  lag	  i	  två	  divisioner.	  Medlemmarna	  
satte	  samman	  ett	  klubblag	  och	  betalade	  in	  50:-‐/spelare	  och	  match.	  Inga	  
prispengar	  har	  utgått	  utan	  allt	  överskott	  efter	  spelavgifter	  gick	  tillbaka	  till	  
klubbarna.	  Detta	  har	  gett	  de	  klubbar	  som	  deltagit	  sammanlagt	  drygt	  40.000:-‐	  i	  
kassan.	  Spelet	  har	  fortsatt	  även	  under	  hösten	  och	  styrelsen	  ser	  en	  möjlighet	  att	  
fortsätta	  med	  detta	  även	  i	  framtiden.	  	  

Likaså	  startade	  vi	  partävlingar	  på	  BBO	  med	  samma	  upplägg,	  överskottet	  efter	  
avgifter	  gick	  tillbaka	  till	  klubbarna.	  	  

	  

När	  de	  så	  kallade	  ”bridgekryssen”	  kom	  fram	  så	  beslutade	  vi	  att	  subventionera	  
dessa,	  för	  de	  klubbar	  som	  behövde	  detta,	  så	  kostnaden	  blev	  100:-‐/st	  i	  stället	  för	  
marknadspriset	  som	  är	  800:-‐/st.	  	  

Närapå	  alla	  klubbar	  i	  distriktet	  nappade	  på	  detta	  och	  startade	  upp	  verksamheten	  
igen,	  om	  än	  i	  mindre	  skala.	  	  

	  
	  

	  

	  



	  

Dalabridgens	  styrelse	  har	  under	  verksamhetsåret	  haft	  följande	  sammansättning:	  	  

Peter	  Johansson	  Ordförande	  
Magdalena	  Hansson	  Sekreterare,	  (Ingela	  tog	  över	  den	  rollen	  i	  april	  2020)	  
Janne	  Matsson	  Kassör	  
Jonas	  Engström	  Webmaster	  
Ingela	  Nelander-‐Häll,	  Sekreterare	  sen	  april	  2020	  
Dorothy	  Tägt	  ,	  klubbkontakter	  
Johannes	  Matsson,	  DTL	  tills	  april	  2020,	  därefter	  adjungerades	  Johan	  B	  Lisra	  in	  
för	  detta	  uppdrag. 
	  
Revisorer	  har	  varit	  Kjell	  Staffas	  och	  Åsa	  Eriksson.	  Suppleanter	  till	  revisorerna	  
har	  varit	  Bosse	  och	  Margot	  Sivelind.	  	  
Valberedning	  har	  bestått	  av	  Håkan	  Gabrielsen	  och	  Jörgen	  Classon,	  
(sammankallande)	  
Styrelsen	  har	  under	  gångna	  året	  haft	  6	  protokollförda	  fysiska	  sammanträden	  och	  
två	  protokollförda	  telefonmöten	  samt	  massor	  av	  kontakt	  via	  Whatapp.	   
	  
Peter	  Johansson	  
Ordförande	  Dalabridgen	   
	  


